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Protokół Nr XII/2024 

 

z sesji Rady Powiatu Ostrowieckiego 

która odbyła się w dniu 29 listopada 2024 roku 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Ostrowcu Świętokrzyskim 

 
          Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak w dniu 29 listopada 2024 roku  

o godzinie 12.00 otworzył sesję Rady Powiatu Ostrowieckiego Nr XII/2024. 

 

         Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak poinformował, że każdy, kto 

czynnie uczestniczy w posiedzeniach rady powiatu i zabiera głos musi być świadomy, iż wyraża 

jednocześnie zgodę na przetwarzanie swoich danych osobowych. Dodał, że sesja jest 

transmitowana. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy  

19 radnych, co wobec aktualnego składu Rady wynoszącego 21 osób stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Lista osób obecnych na sesji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady powitał zaproszonych gości: przedstawiciela senatora 

Jarosława Rusieckiego pana asystenta Artura Głąb, Wiceprezydenta Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego pana Krzysztofa Kowalskiego, wszystkich kierowników powiatowych służb, 

inspekcji, policji i straży, dyrektorów jednostek organizacyjnych Powiatu Ostrowieckiego, 

dyrektorów szkół i placówek oświatowych, Radnych Rady Powiatu Ostrowieckiego, Zarząd 

Powiatu, pracowników Starostwa oraz wszystkich obecnych na obradach. 

 

Ad. 2.  

„Przyjęcie porządku obrad.”  

Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

W związku z brakiem wniosków i zapytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

proponowany porządek obrad sesji.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Lista głosowania imiennego stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

O godzinie 12.05 obecność na sesji potwierdził radny Marcin Jabłoński. 

 

Radni Rady Powiatu zatwierdzili następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 
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2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych i wysokości środków 

finansowych Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych na te zadania w roku 2024 (inicjatywa uchwałodawcza – Zarząd 

Powiatu). 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Ostrowieckiego na 2024 rok 

(inicjatywa uchwałodawcza – Zarząd Powiatu). 

5. Podjęcie uchwały w spawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Ostrowieckiego na lata 2024 – 2043 (inicjatywa uchwałodawcza – Zarząd Powiatu). 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Ostrowieckiego w roku 

szkolnym 2023/2024 – informacja udostępniona w systemie POSIEDZENIA.PL  

w module DOKUMENTY. 

7. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych – informacja udostępniona w systemie 

POSIEDZENIA.PL w module DOKUMENTY. 

8. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu Ostrowieckiego Nr 05/2024/VII – sprawozdanie 

udostępnione w systemie POSIEDZENIA.PL w module DOKUMENTY. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Ostrowieckiego o złożonych 

interpelacjach i zapytaniach. 

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie sesji. 

 

Ad. 3. 

„Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych i wysokości środków finansowych 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na te 

zadania w roku 2024” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia 

Komisji Polityki Społecznej, Zdrowotnej i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Opinię dotyczącą tego projektu uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Polityki 

Społecznej, Zdrowotnej i Bezpieczeństwa Publicznego Radna Monikę Borek.  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

Na podstawie listy z głosowania imiennego Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Uchwała Nr XII/57/2024 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Ad. 4. 

„Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Ostrowieckiego na 2024 rok” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był tematem posiedzenia Komisji 

Budżetu i Finansów. 

Opinię dotyczącą projektów uchwał z punktu 4 i 5 porządku obrad przedstawił przewodniczący 

Komisji Budżetu i Finansów radny Andrzej Jabłoński. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

Na podstawie listy z głosowania imiennego Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Uchwała Nr XII/58/2024 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 5. 

„Podjęcie uchwały w spawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Ostrowieckiego na lata 2024 – 2043” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia 
Komisji Budżetu i Finansów. Opinia komisji została już przedstawiona. Następnie otworzył 

dyskusję nad projektem uchwały. 

 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

Na podstawie listy z głosowania imiennego Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Uchwała Nr XII/59/2024 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 6. 

„Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Ostrowieckiego w roku szkolnym 

2023/2024” 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Ostrowieckiego w roku szkolnym 

2023/2024 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że informacja została udostępniona dla Państwa Radnych 

w systemie Posiedzenia.pl w module DOKUMENTY. Dodał, że informacja ta była też 

przedmiotem posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu Ostrowieckiego.  
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Stanowisko Komisji Oświaty i Kultury dotyczące informacji o stanie realizacji zadań 

oświatowych Powiatu Ostrowieckiego w roku szkolnym 2023/2024 przedstawiła 

wiceprzewodnicząca komisji radna Magdalena Leśniak. 

 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

1. Radny Dariusz Kaszuba, 

2. Radny Zbigniew Duda, 

3. Starosta Agnieszka Rogalińska. 

 

W związku z brakiem dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten punkt.  

 

Ad. 7. 

„Informacja z analizy oświadczeń majątkowych” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że informacja z przeprowadzenia analizy oświadczeń 

majątkowych dokonana przez Przewodniczącego Rady Powiatu Ostrowieckiego oraz  Starostę 

Ostrowieckiego została przekazana do wiadomości radnym w dniu 31 października 2024 roku 

drogą elektroniczną na służbowe skrzynki e-mail.  

 

Informacje z przeprowadzenia analizy oświadczeń majątkowych zostały udostępnione dla 

radnych w systemie Posiedzenia.pl w module DOKUMENTY. 

 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten punkt.  

 

Informacja z analizy oświadczeń majątkowych Radnych Rady Powiatu Ostrowieckiego  

dokonana przez Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Informacja z analizy oświadczeń majątkowych Członków Zarządu Powiatu Ostrowieckiego, 

kierowników jednostek podległych i pracowników Starostwa dokonana przez Starostę 

Ostrowieckiego stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 8. 

„Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu Ostrowieckiego Nr 05/2024/VII” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie zostało udostępnione dla Państwa 

Radnych w systemie posiedzenia.pl w module DOKUMENTY. Następnie otworzył dyskusję.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten punkt.  
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„Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu Ostrowieckiego Nr 05/2024/VII” stanowi załącznik 

 nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 9. 

„Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Ostrowieckiego o złożonych interpelacjach  

i zapytaniach” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie między sesjami to jest od  

1 listopada 2024 roku do 29 listopada wpłynęło 17 interpelacji, wniosków, zapytań na piśmie 

od radnych: 

- Radny Janusz Bugajski 1 wniosek,  

- Radna Emilia Łupina 4 zapytania i interpelacje,  

- Radny Mariusz Pasternak 1 wniosek,  

- Radny Robert Rogala 2 wnioski,  

- Radny Jarosław Piotr Kopański 5 wniosków, interpelacji i zapytań, 

- Radny Andrzej Jabłoński 1 zapytanie, 

- radny Mirosław Rogoziński 1 wniosek, 

- Radny Jarosław Czarnecki 2 zapytania. 

 

Ad. 10. 

„Sprawy różne” 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Małgorzata Bień poinformowała, że zgodnie z art. 238 ustawy  

o finansach publicznych Zarząd Powiatu Ostrowieckiego w dniu 15 listopada 2024 roku 

przedłożył Przewodniczącemu Rady projekt budżetu Powiatu Ostrowieckiego na 2025 rok oraz 

projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 – 2043. Materiały te otrzymali radni 

otrzymali w dniu 22 listopada 2024 roku wraz z materiałami na sesję.  

Wiceprzewodnicząca dodała, że zgodnie z uchwałą Rady Powiatu Ostrowieckiego w sprawie 

ustalenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej w dniu 9 grudnia odbędą się 

posiedzenia wszystkich komisji stałych w celu wypracowania opinii do projektu uchwały 

budżetowej. Informacja ta również została radnym przekazana.  

 

Projekt budżetu Powiatu Ostrowieckiego na 2025 rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2025-2043 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ponadto wiceprzewodnicząca poinformowała, że zespół kontrolny Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Ostrowieckiego przeprowadził kontrolę w Wielospecjalistycznym Szpitalu  

w Ostrowcu Świętokrzyskim w zakresie kontroli zakupów inwestycyjnych w roku 2023. Do 

przeprowadzonej kontroli nie wniesiono zaleceń pokontrolnych.  

 

Protokół z kontroli przeprowadzonej w Wielospecjalistycznym Szpitalu w Ostrowcu 

Świętokrzyskim stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
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Głos w dyskusji zabrali: 

1. Radny Grzegorz Kazimierski, 

2. Radny Dariusz Kaszuba, 

3. Radny Jarosław Czarnecki, 

4. Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak, 

5. Pan Stanisław Leszczyński – Radca Prawny. 

 

Radny Dariusz Kaszuba poprosił o uczczenie minutą ciszy śmierci policjanta, który zginą na 

służbie podczas tragicznego  wypadku w Warszawie i był aspirantem sztabowym Komendy 

Rejonowej Policji w Warszawie nr 6.  

 

Radni Rady Powiatu Ostrowieckiego, Zarząd Powiatu, zaproszeni goście oraz wszystkie osoby 

obecne na sesji uczcili minutą ciszy śmierć policjanta. 

 

Ad. 11. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godzinie 12.30 Przewodniczący Rady zamknął 

sesję Rady Powiatu Ostrowieckiego Nr XII/2024 w dniu 29 listopada 2024 roku.  

 

 

 

Przewodniczący Rady  

 

  Mariusz Pasternak  

 

Protokół sporządziły:  

Magdalena Bajak 

 

Magdalena Moroń 
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Stenogram sesji Rady Powiatu Ostrowieckiego z dnia 29 listopada 2024 r. 

 
Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Szanowni Państwo. Otwieram obrady 

sesji Rady Powiatu Ostrowieckiego numer 12/2024 w dniu 29 listopada 2024 roku. Szanowni 

Państwo na wstępie chciałem przypomnieć, iż każdy, kto czynnie, a mam tu na myśli zabieranie 

głosu podczas sesji uczestniczy w posiedzeniach rady powiatu musi być świadomy, iż wyraża 

jednocześnie zgodę na przetwarzanie swoich danych osobowych. Informuję, że dzisiejsza sesja 

jest transmitowana. Stwierdzam, że zgodnie z listą obecności na sali w obradach uczestniczy 

19 radnych, co wobec aktualnego składu rady wynoszącego 21 osób stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. Serdecznie witam na dzisiejszych 

obradach zaproszonych gość. Witam przedstawiciela senatora Jarosława Rusieckiego pana 

asystenta Artura Głąb. Witam również pana Wiceprezydenta Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego pana Krzysztofa Kowalskiego. Witam wszystkich państwa kierowników 

powiatowych służb, inspekcji, policji i straży, dyrektorów jednostek organizacyjnych Powiatu 

Ostrowieckiego, dyrektorów szkół i placówek oświatowych. Radnych Rady Powiatu 

Ostrowieckiego, Zarząd Powiatu, pracowników Starostwa oraz wszystkich obecnych na 

dzisiejszych obradach.  

 

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Przystępujemy do przyjęcia porządku 

obrad. Czy do proponowanego porządku obrad państwo radni zgłaszają uwagi lub wnioski? 

Nie widzę. W związku z tym przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem proponowanego porządku obrad proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Kto jest 

przeciw proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk i kto wstrzymał się od głosu proszę podnieść 

rękę i wcisnąć przycisk. Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. Jeszcze 

jeden kolega dołączył, to się zaraz poprawnie zaloguje. Zamykam ten punkt i przechodzę do 

kolejnego.  

 

Ad. 3. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest do podjęcia uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej osób niepełnosprawnych i wysokości środków finansowych Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na te cele, zadania w roku 

2024. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Polityki Społecznej, Zdrowotnej  

i Bezpieczeństwa Publicznego i bardzo proszę przewodniczącą komisji panią radną Monikę 

Borek o przedstawienie opinii komisji w sprawie tego projektu uchwały.  

 

Radna Monika Borek – Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowotnej  

i Bezpieczeństwa Publicznego – Szanowny Panie Przewodniczący. Szanowni Państwo Radni. 

Komisja Polityki Społecznej, Zdrowotnej i Bezpieczeństwa Publicznego na posiedzeniu w dniu 

dzisiejszym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała procedowany projekt uchwały zawarty  

w dzisiejszym porządku obrad. Dziękuję.  
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Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Dziękuję bardzo. Czy w sprawie 

projektu uchwały ktoś z państwa radnych chce zabrać głos? Nie widzę. W związku z tym 

przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem proponowanego 

projektu uchwały proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść 

rękę, wcisnąć przycisk i kto wstrzymał się od głosu proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Zamykam ten punkt. Przechodzę do 

kolejnego. 

 

Ad. 4. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – To jest do podjęcia uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Powiatu Ostrowieckiego na 2024 rok. Projekt uchwały był przedmiotem 

posiedzenia opiniowany Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu Ostrowieckiego i bardzo 

proszę przewodniczącego komisji pana radnego Andrzeja Jabłońskiego o przedstawienie opinii 

komisji w sprawie projektów uchwał z punktu  4 i 5 dzisiejszego porządku obrad. 

 

Radny Andrzej Jabłoński – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Szanowny 

Panie Przewodniczący. Państwo Radni. Drodzy Goście. Komisja Budżetu i Finansów na 

dzisiejszym posiedzeniu większością głosów zaopiniowała pozytywnie projekty uchwał 

zawarte w porządku dzisiejszej sesji.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – Dziękuję bardzo. Czy w sprawie projektu 

uchwały ktoś z państwa radnych chce zabrać głos? Nie widzę. W związku z tym przystępujemy 

do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę, wcisnąć 

przycisk i kto wstrzymał się od głosu proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Stwierdzam, że 

uchwała również została przyjęta jednogłośnie. Zamykam ten punkt. Przechodzę do realizacji 

kolejnego. 

 

Ad. 5. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – To jest do podjęcia uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Ostrowieckiego na lata 2024-2043. Projekt 

uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów. Opinia komisji została już 

państwu radnym przedstawiona. Czy w sprawie projektu uchwały ktoś z państwa radnych chce 

zabrać głos? Nie widzę. W związku z tym przystępujemy do głosowania. Kto z państwa 

radnych jest za przyjęciem proponowanego projektu uchwały proszę podnieść rękę, wcisnąć 

przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk i kto wstrzymał się od głosu 

proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Zamykam ten punkt. Przechodzę do kolejnego.  

 

Ad. 6. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – To jest do informacji o stanie realizacji zadań 

oświatowych Powiatu Ostrowieckiego w roku szkolnym 2023/2024. Powyższa informacja 

została udostępniona dla państwa radnych w systemie posiedzenia.pl w module dokumenty. 

Informacja ta była tematem posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu 
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Ostrowieckiego i proszę wiceprzewodniczącą Komisji Oświaty i Kultury panią Magdalenę 

Leśniak o przedstawienie stanowiska komisji dotyczącego tej informacji.  

 

Radna Magdalena Leśniak – Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury – Panie 

Przewodniczący. Pani Starosto. Szanowni Państwo Radni. Komisja Oświaty i Kultury na 

posiedzeniu w dniu dzisiejszym zapoznała się z przedstawioną informacją oświatową. 

Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – Dziękuję bardzo. Czy w tym punkcie ktoś  

z państwa radnych chce zabrać głos?  

 

Radny Dariusz Kaszuba – Dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący. Pani Starosto. Wysoka 

Rado. Szanowni Państwo. Pragnąłbym tylko prosić o zmianę pewnej informacji nie do końca 

wiarygodnej podanej na stronie 33 i 36 tego materiału. Konkretnie w tabeli na stronie 36 jest 

informacja o tym, że jeden z uczniów Liceum Ogólnokształcącego numer 1 imienia Stanisława 

Staszica uczestniczył w konkursie o indeks Katolickiego Uniwersytetu Lubelskiego. Ten sam 

uczeń wymieniony jest w punkcie 7 na stronie 33, ale już w konkursie o indeks Uniwersytetu 

imienia Marii Curie-Skłodowskiej. Więc chciałbym prosić o sprostowanie. Wymieniony uczeń 

z tej szkoły uczestniczył w konkursie o indeks Katolickiego Uniwersytetu Lubelskiego, nie 

UMCS-u. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – Dziękuję bardzo. Spojrzałem tu na panią 

dyrektor ze Staszica, potwierdza, że taki jest fakt. Także myślę, że przyjmiemy to już jako 

faktycznie błąd. Czy w tym punkcie ktoś z państwa radnych?  

 

Radny Zbigniew Duda – Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Wszyscy z tą informacją się 

zapoznaliśmy, wszyscy tą informację analizowaliśmy. Jak wiemy w oświacie nie wszystko 

zależy od władz powiatu. Wiele zależy od niestety demografii. Więc ta demografia nam się 

zmniejsza z roku na rok. W związku z tym mam do państwa pytanie dotyczące również tego, 

tej informacji o stanie realizacji, bo z tej informacji też wynikają działania przyszłościowe. Czy 

zamierzacie Pani Starosto, czy zamierzacie państwo w przyszłym roku dokonywać jakichś 

ruchów dotyczących szkół? Szeroko rozumianych ruchów, czyli łączenia szkół, likwidacji 

szkół? Chciałbym, żeby pani po prostu takie zaniepokojenie, które istnieje w naszym mieście 

od nas oddaliła. Dziękuję bardzo.  

 

Starosta Agnieszka Rogalińska – Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Szanowni Państwo. 

Dziękuję za to pytanie i myślę drodzy państwo, że oświata jest tego typu kwestią, która zawsze 

rodzi przede wszystkim u nas, u nas w powiecie dumę a dopiero później zaniepokojenie i bardzo 

się cieszę, że to jest taka hierarchia. Z tego miejsca drodzy państwo ja przede wszystkim 

chciałam podziękować państwu dyrektorom wszystkich naszych jednostek oświatowych  

i myślę drodzy państwo, że tutaj naprawdę należą się wielkie ukłony za to, co państwo robią. 

Bronimy się wynikami matur, bronimy się wysyłaniem naszych dzieci na najlepsze studia  

i drodzy państwo ta kadra nasza, która jest w naszych placówkach oświatowych jest kadrą 

najlepszą. Bardzo serdecznie dziękuję za wszystkie działania edukacyjne. Drodzy państwo 
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nasze placówki oświatowe, to nie tylko sama merytoryka, nie tylko edukacja, ale również praca 

społeczna i za tą pracę społeczną na rzecz naszego powiatu, na rzecz mieszkańców, młodych 

ludzi bardzo serdecznie dziękuję, bo w wielu szkołach działają prężnie szkolne Koła Polskiego 

Czerwonego Krzyża, Koła Wolontariatu i tu drodzy państwo też wielki ukłon do państwa. 

Zawsze drodzy państwo jest tak, że demografia która jest tą kwestią nieubłagalną rodzi myślę, 

że takie spostrzeżenia, ewentualne pochylenia się nad pewnymi kwestiami i my drodzy państwo 

jesteśmy w tym roku szkolnym na etapie analizy przede wszystkim kosztów. Jednak pierwsze 

co, to skupiliśmy się na pozyskiwaniu środków z zewnątrz. Za to również bardzo serdecznie 

wszystkim państwu dziękuję. Informacja też pokazuje w jaki sposób poszczególni dyrektorzy 

jednostek zabiegają o te środki zewnętrzne i teraz też drodzy państwo ostatnia informacja 

Technikum Hutniczo-Mechaniczne, dawne prawda, tak pięknie też brzmiące, pozyskaliśmy my 

jako Powiat Ostrowiecki, podkreślam jako Powiat Ostrowiecki, tutaj bardzo duży ukłon do 

wydziału infrastruktury, do naczelnika Tomasza Mroczka i do państwa nauczycieli, drodzy 

państwo do kadry pedagogicznej, która pomagała przy tym projekcie, ponad 8 800 000 zł 

dofinansowania na projekt na ponad 10 milionów złotych, który przede wszystkim będzie 

służył uczniom i będzie służył kadrze pedagogicznej ale również projekt przewiduje budowę 

windy i remont pracowni, które są pracowniami zawodowymi i te pracownie oczywiście będą 

służyć przede wszystkim podniesieniu jakości nauczania. Jakości już bardzo dobrej. Cieszę się 

bardzo, że te środki zewnętrzne, które są pozyskiwane służą oczywiście właśnie podniesieniu 

tej jakości kształcenia. Na etapie tym jesteśmy drodzy państwo tak, jak powiedziałam 

analizujemy koszty, jesteśmy po monitoringu każdej jednostki. Odbyliśmy taką wizytę 

wspólnie z panem Wicestarostom Łukaszem Dybcem, z panem naczelnikiem Mariuszem Łatą, 

z panem naczelnikiem Antonim Maciejko i panem naczelnikiem Tomaszem Mroczkiem. 

Wszystkie te analizy będą zmonitorowane raz jeszcze. Jesteśmy po rozmowach z państwem 

dyrektorami i myślę drodzy państwo, że to jest sprawa nasza wspólna, aby przede wszystkim 

myśleć o uczniu. Myśleć o uczniu, myśleć o jakości nauczania, myśleć o kadrze pedagogicznej, 

a dopiero później o kosztach. One są bardzo ważne drodzy państwo, ale najważniejszy w tym 

wszystkim jest młody człowiek i nad tym pochylać się będziemy. Powtarzam raz jeszcze 

tutaj uczniowie i kadra pedagogiczna są najważniejsi. Ekonomia jest na drugim miejscu, ale 

podkreślam jest ona również bardzo ważna. Bardzo serdecznie dziękuję. 

 

Radny Zbigniew Duda – Panie przewodniczący. Wysoka Rado. Pani Starosto. To, że mamy 

wspaniałych, mieliśmy i mamy wspaniałych nauczycieli, to wszyscy radni wiedzą. Moje 

pytanie nie dotyczyło tego, co pani mówiła. Moje pytanie dotyczyło wyraźnie niepokoju wśród 

ludzi czy wszystkie szkoły powiatowe w takiej samej postaci i w takiej samej formie będą 

istnieć w przyszłym roku. Czy macie państwo plany innych rozwiązań. Niestety ja nie 

usłyszałem od pani nawet słowa na ten temat. Słowo analiza nie jest słowem, które cokolwiek 

tłumaczy. A swoją drogą, to Pani Starosto ja sobie wyobrażam, że ten monitoring działalności 

szkół, to nie jest kwestia ostatnich dni, tylko że państwo to robicie przez cały rok, bo mamy 

wydział, mamy naczelnika, mamy zarząd. Myślę, że to takie pewnie przejęzyczenie. Pani 

Starosto krótko, czy macie plany dotyczące zmiany organizacji szkół, zmiany organizacji 

instytucji oświatowych w przyszłym roku, czy takie plany są? Jednym zdaniem. Dziękuję. 

 

Starosta Agnieszka Rogalińska – Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Szanowni Państwo. 
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Jesteśmy na etapie analizy. Nie podejmujemy decyzji ad hoc, tylko każda decyzja jest 

poprzedzona analizą. Jeżeli takie decyzje będą, to państwo się dowiecie. Na dzień jest 29 

listopada 2024 roku jesteśmy na etapie analizy i taka informacja na dziś musi państwu 

wystarczyć. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – Ktoś z państwa w tym punkcie? Nie widzę.  

W związku z brakiem dalszych pytań zamykam ten punkt. Przechodzę do kolejnego. 

 

Ad. 7. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – To jest do informacji z analizy oświadczeń 

majątkowych. Informacja z przeprowadzenia analizy oświadczeń majątkowych dokonana przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu Ostrowieckiego oraz Starostę Ostrowieckiego została 

przekazana do wiadomości radnym w dniu 31 października 2024 roku drogą elektroniczną na 

służbowe skrzynki email. Informacje z przeprowadzenia analizy oświadczeń majątkowych są 

udostępnione dla państwa w systemie posiedzenia.pl w module dokumenty. Czy w tym punkcie 

ktoś z państwa radnych chce zabrać głos? Nie widzę. Zamykam ten punkt. Przechodzę do 

kolejnego.  

 

Ad. 8. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – To jest do sprawozdania z prac Zarządu Powiatu 

Ostrowieckiego numer 5/2024/7. Sprawozdanie zostało udostępnione dla państwa w systemie 

posiedzenia.pl w module dokumenty. Czy co do treści sprawozdania są pytania lub uwagi? Nie 

widzę. W związku z tym zamykam ten punkt. Przechodzę do kolejnego.  

 

Ad. 9. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – To jest informacja Przewodniczącego Rady 

Powiatu Ostrowieckiego o złożonych interpelacjach i zapytaniach. Do Przewodniczącego 

Rady w okresie między sesjami, to jest od 1 listopada 2024 roku do 29 listopada 2024 roku 

wpłynęło 17 interpelacji, wniosków, zapytań na piśmie od radnych. I tak pan radny Janusz 

Bugajski 1 wniosek, pani radna Emilia Łupina 4 zapytania i interpelacje, radny Mariusz 

Pasternak 1 wniosek, radny Robert Rogala 2 wnioski, radny Jarosław Piotr Kopański  

5 wniosków, interpelacji i zapytań. I te dzisiejsze radny Andrzej Jabłoński 1 zapytanie, radny 

Mirosław Rogoziński 1 wniosek i radny Jarosław Czarnecki 2 zapytania. Zamykam ten punkt. 

Przechodzę do kolejnego.  

 

Ad. 10. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – To jest sprawy różne. I proszę pani 

wiceprzewodnicząca.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Małgorzata Bień – Informuję państwa, że zgodnie z artykułem 

238 ustawy o finansach publicznych Zarząd Powiatu Ostrowieckiego w dniu 15 listopada 

2024 roku przedłożył Przewodniczącemu Rady projekt budżetu Powiatu Ostrowieckiego na 

2025 rok oraz projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2043. Materiały te 

otrzymali również państwo radni w dniu 22 lipca, listopada przepraszam 2024 roku wraz  

z materiałami na dzisiejszą sesję. Przypominam, że zgodnie z uchwałą Rady Powiatu 
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Ostrowieckiego w sprawie ustalenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej w dniu  

9 grudnia odbędą się posiedzenia wszystkich komisji stałych w celu wypracowania opinii do 

projektu uchwały budżetowej. Informacja ta również została państwu przekazana. Ponadto 

informuję, że zespół kontrolny Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Ostrowieckiego 

przeprowadził kontrolę w Wielospecjalistycznym Szpitalu w Ostrowcu Świętokrzyskim w 

zakresie kontroli zakupów inwestycyjnych w roku 2023. Do przeprowadzonej kontroli nie 

wniesiono zaleceń pokontrolnych. Jeżeli państwo radni są zainteresowani tą informacją, 

protokół kontroli znajduje się do wglądu w biurze rady. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – Dziękuję bardzo. Czy w tym punkcie ktoś  

z państwa radnych chce zabrać głos?  

 

Radny Grzegorz Kazimierski – Panie Przewodniczący. Pani Starosto. Wysoka Rado. 

Szanowni Państwo. Chciałbym się dowiedzieć - sprawa należności za nadwykonania dla 

szpitala ostrowieckiego. Mam takie pytanie - czy spływają terminowo i czy w wysokości 

zadowalającej dyrekcję szpitala? Dziękuję bardzo.  

 

Radny Dariusz Kaszuba – Dziękuję bardzo Panie Przewodniczący. Panie Przewodniczący. 

Pani Starosto. Może sytuacja, o której chcę powiedzieć nie będzie tak śmieszna, ale skoro 

nie wybrzmiało to na początku sesji, to może lepiej by było gdyby wybrzmiało to na koniec 

naszej dzisiejszej sesji. Szanowni państwo, jak pamiętamy doszło w Warszawie do tragicznego 

wypadku w wyniku którego śmierć na służbie poniósł policjant. Osierocił dwójkę dzieci, miał 

34 lata. Był aspirantem sztabowym Komendy Rejonowej Policji w Warszawie nr 6. Prosiłbym 

o uczczenie jego pamięci minutą ciszy, bo tak się dzisiaj w całym kraju o godzinie 12.00 

właśnie stało. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – Bardzo proszę wszystkich o powstanie.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – Czy w tym punkcie ktoś z państwa?  

 

Radny Jarosław Czarnecki – Panie Przewodniczący. Panie Panowie Radni. Pani Starosto. 

Obiecałem, że odczytam te zapytania, które złożyłem dzisiaj w biurze rady, więc jestem 

zobowiązany to zrobić. Pierwsze moje zapytanie jest następujące: w związku ze zwiększającym 

się prawdopodobieństwem wystąpienia sytuacji kryzysowej wskutek zawirowań, nie bardzo 

widzę muszę okulary poprawić, przepraszam na chwilę, wada wzroku robi robotę, odczytam 

od początku "W związku ze zwiększającym się prawdopodobieństwem wystąpienia sytuacji 

kryzysowej wskutek zawirowań geopolitycznych mogących mieć wpływ na stabilność lub też 

nawet zerwanie w przyszłości łańcuchów dostaw produktów zapewniających ludności 

bezpieczeństwo bytowe i egzystencjalne pragnę zapytać jakimi zapasami leków dysponuje 

Wielospecjalistyczny Szpital w Ostrowcu Świętokrzyskim? Jakimi zapasami materiałów 

opatrunkowych dysponuje Wielospecjalistyczny Szpital w Ostrowcu Świętokrzyskim? Jakimi 

zapasami leków, tak zwanych na ratunek życia dysponuje Wielospecjalistycznych Szpital w 

Ostrowcu Świętokrzyskim? Jakimi zapasami płynów infuzyjnych dysponuje 

Wielospecjalistyczny Szpital w Ostrowcu Świętokrzyskim? Proszę o szacunkową informację 

na ile dni w sytuacji ewentualnego zerwania łańcuchów dostaw, szpital jest w stanie 
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funkcjonować w oparciu o własny stan magazynów w sposób zapewniający możliwość 

ratowania życia i zdrowia swoich pacjentów? Swoje pytanie motywuję niepokojącymi danymi, 

jakie opublikowała organizacja Stratera Med wykazująca bardzo niski stan zapasów leków, jak 

i opatrunków w polskich szpitalach odbiegających znacznie od przyjętych w tym zakresie norm 

w państwach Unii Europejskiej." Przeczytam następne.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – Ale te wnioski są złożone przecież panie radny.  

 

Radny Jarosław Czarnecki – Tak, ale zobowiązałem się, że przeczytam na sesji.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – Ale to jakbyśmy wszyscy chcieli czytać, to 

będzie trwało bardzo długo, naprawdę. Przecież to będzie na Biuletynie Informacji Publicznej 

opublikowane.  

 

Radny Jarosław Czarnecki – Ale naszym obowiązkiem jest.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – Może zapytajmy pana radcę. Bardzo proszę, 

żeby wypowiedział się w tym punkcie.  

 

Pan Stanisław Leszczyński – Radca Prawny – Proszę państwa przepisy jednoznacznie mówią, 

jeżeli realizujemy przepisy i je przestrzegamy, interpelacje, zapytania, wnioski składane są na 

piśmie. Nikt nie może zobowiązać Pana Przewodniczącego do tego, żeby mógł zaakceptować 

pomysł odczytywania interpelacji złożonych w formie właściwej i przewidzianej prawem. 

Także to jest tylko ewentualnie grzeszność, natomiast na pewno nie jest to prawo radnego, żeby 

odczytywał swoją aktywność.  

 

Radny Jarosław Czarnecki – To ja proszę o grzeczność Pana Przewodniczącego, żebym mógł 

odczytać drugą, która będzie trwać 3-4 minuty. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – To już naprawdę bardzo proszę, ale już stosujmy 

się. Ja tak jak mówiłem, w sprawach różnych to są sprawy nagłe, to co się wydarzyło teraz, 

żeby bardzo szybko zareagować. Pozostałe rzeczy, jak składamy na piśmie, to one są 

udostępnione i każdy to będzie mógł widzieć. Po prostu o to tutaj chodzi. Proszę, ale już potem 

naprawdę stosujmy się do tego.  

 

Radny Jarosław Czarnecki – Drugie moje interpelacja, zapytanie "W imieniu mieszkańców 

Powiatu Ostrowieckiego zwracam się z zapytaniem do Urzędu Miasta w Ostrowcu 

Świętokrzyskim, z jakiego powodu większa część Cmentarza Komunalnego w Ostrowcu 

Świętokrzyskim położonego przy ulicy Długiej po zmierzchu pozbawiona jest oświetlenia? 

Podczas obecnie panującej pory roku, kiedy zachód słońca następuje w okolicach godziny 

15:30, osoby pragnące po godzinach pracy odwiedzić swoich bliskich zmarłych zmuszeni są 

robić to w całkowitych ciemnościach lub też mając na uwadze własne bezpieczeństwo taką 

wizytę odkładają wyłącznie na dzień wolny od pracy. Mieszkańcy, którzy zgłaszają ten problem 

zwracają uwagę, że oświetlona jest jedynie niewielka część Cmentarza Komunalnego  

w Ostrowcu Świętokrzyskim, w której znajduje się między innymi biuro zakładu usług 
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pogrzebowych, natomiast pozostałe lampy oświetleniowe znajdujące się w terenie nekropolii 

są wyłączone i zapalone jedynie w dniach od 30 października do 2 listopada. W związku z 

powyższym, w uzgodnieniu ze zgłaszającymi powyższy problem mieszkańcami postuluję, aby 

lampy oświetleniowe na terenie całego Cmentarza Komunalnego włączone były co najmniej 

do godzin wieczornych 19 - 20. Od siebie pragnę dodać, że ewentualne tłumaczenie braku 

takiego oświetlenia polityką oszczędnościową stoi w całkowitej sprzeczności  

z zaobserwowanym przeze mnie zjawiskiem, gdzie oświetla się obiekty sportowe, rekreacyjne 

również w godzinach nocnych, wtedy gdy nie są one przez nikogo używane, na przykład jak 

ma miejsce w terenie nowo wybudowanego skateparku znajdującego się przy ulicy Armii 

Krajowej. Dziękuje.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – Dziękuję bardzo. Przekazana ta interpelacja czy 

wniosek zostanie oczywiście do Urzędu Miasta. Czy ktoś z państwa w tym punkcie? Nie widzę.  

 

Ad. 11. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – W związku z wyczerpaniem porządku obrad 

zamykam dzisiejszą sesję Rady Powiatu Ostrowieckiego. 

 


